
Referat fra Generalforsamlingen den 2. nov.  2023 i Herning Teleklub 

• Dirigent blev Christian A 

• Referent blev Allan 

• Dagsordenen blev godkendt uden bemærkninger 

• Allan aflagde formandens beretning og han fortalte, at bestyrelsen havde konstitueret sig 

så Allan var blevet formand i stedet for Harry og Poul Bak havde overtaget kasserer posten. 

Der havde været to arrangementer i årets løb. Julebanko spillet havde igen været godt 

besøgt med ca. 40 deltagere og bestyrelsen havde det indtryk at det havde været en god og 

hyggelig aften. På udflugten til Tørskind grusgrav og Bindeballe Købmandsgård sidst i april 

havde der været 15 deltagere inkl.  bestyrelsen. Bestyrelsen havde sidste vinter fået en 

forespørgsel fra Ringkøbing om en fælles tur til Søby. Det havde bestyrelsen sagt ja til og gå 

ind for vi vil gerne hvis vi kunne få et samarbejde i gang. Desværre blev turen ikke til noget. 

Bestyrelsen havde haft en snak om måske tiden var løbet fra at lave udflugter, måske skulle 

vi bare koncentrere os om at have bankospil og en jule fest. Det ville også gøre vi har penge 

til længere tid nu hvor tilskuddet er væk fra 2024 sandsynligvis. Allan lagde op til en debat 

om ideen. Som det ser ud på nuværende tidspunkt, bliver der ikke afholdt flere 

idrætsstævner med de svenske kollegaer. Herning har altid haft en god deltagelse på disse 

stævner, hvorimod Landsstævnet aldrig været et hit i Herning.  Allan opfordrede til at vi 

bakkede op om Landsstævnet, som egentlig er samme koncept. Det afholdes i 2024 den 31. 

aug. Og herefter takkede Allan for ordet. Der var enkelte bemærkninger til beretning. De 

gik på, at der var opbakning til bestyrelsens tanker om fremtidigt aktivitetsniveau. Herefter 

blev beretning enstemmigt godkendt. 

• Inden regnskabet blev gennemgået orienterede Poul om at vi havde skiftet bank og vi var 

begyndt og bruge MobilePay. Herefter blev regnskabet fremlagt. Det viste et underskud på 

1062 kr. Der var et enkelt spørgsmål om udgiften til banko og Poul forklarede, at han i år 

havde slået to kontoer sammen til en postering. Herefter blev regnskabet godkendt 

• Bestyrelsen foreslog samme kontingent sats og det blev vedtaget. 

• Der var ingen indkomne forslag. 

• Poul Bak og Allan blev genvalgt til bestyrelsen, som suppleant blev Søen Søgård foreslået og 

valgt. Knud og Poul Erik forsatte som bilags kontrollanter og som suppleant for dem blev 

Arne Bytofte valgt 

• Der var ikke nogen som ønskede ordet under evt.   


